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Szanowny Panie Dyrektorze ! 
  
Z uwagi na zmianę rozkładu jazdy linii 126 (nowy rozkład obowiązuje już od 17 grudnia 2011r. (jak 
podano na stronach ZTM: http://ztm.waw.pl/rozklad_nowy.php?c=182&l=1&a=126&n=1253&o=09&k=B ), 
proszę o niezwłoczną realizację zapowiedzi: „Zarząd Transportu Miejskiego uprzejmie informuje, że 
wprowadzi proponowaną przez Pana korektę ustawienia linii 126, o ile rozkład jazdy tej linii będzie 
korygowany wcześniej, niż zostaną wprowadzone zmiany związane z otwarciem mostu Północnego.” 
ujętej w piśmie z dnia 08 grudnia 2011 r. (znak: ZTM/P- 6106/1441/1-11/JK) 

Pozdrawiam  
Wojciech Tumasz  
Wspólnota Samorządowa Gospodarność  

radny dzielnicy Białołęka  
Referat Obsługi Rady Dzielnicy Białołęka  
ul. Modlińska 197, pok. 123  
03 – 122 Warszawa  
http://www.radny.com.pl  

mailto:wojtum@gazeta.pl  

From: Pion P - Skargi i Wnioski [mailto:przewozy@ztm.waw.pl]  
Sent: Thursday, December 08, 2011 9:41 AM 
To: wojtum@gazeta.pl 
Subject: ZTM/P- 6106/1441/1-11/JK Tumasz Wojciech AZ odp OK 
  
Szanowny Panie! 
  
      Odpowiadając na Pańskie wystąpienie postulujące zmianę ustawienia linii autobusowych na krańcu 
NOWODWORY Zarząd Transportu Miejskiego uprzejmie informuje, że wprowadzi proponowaną przez 
Pana korektę ustawienia linii 126, o ile rozkład jazdy tej linii będzie korygowany wcześniej, niż zostaną 
wprowadzone zmiany związane z otwarciem mostu Północnego.   
     Wobec powyższego nie widzimy aktualnie uzasadnienia dla zmiany ustawienia linii 508 i E-8. Linie te 
będą z pewnością objęte zmianami związanymi z otwarciem mostu Północnego. Ponadto obecnie żaden 
z przewoźników nie zgłaszał istotnych problemów w funkcjonowaniu krańca NOWODWORY, które 
skutkowałyby wstrzymaniem ruchu i związanymi z tym trudnościami w realizacji rozkładów jazdy, bądź 
też w jakikolwiek sposób zagrażały bezpieczeństwu pasażerów. Niemniej przedmiotowy rejon zostanie 
przez nas objęty szczególnym nadzorem. Dziękujemy za zgłoszone uwagi. 
  
        Z  poważaniem  
  
         Andrzej Franków     
         Koordynator Działalności Przewozowej   
         Zarząd Transportu Miejskiego  

From: wojtum Gazeta.pl [mailto:wojtum@gazeta.pl]  
Sent: Friday, September 30, 2011 2:29 PM 
To: info 
Subject: Przystanki na pętli Nowodwory 
  
Dzień Dobry, 


